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‘Ik ga voor mezelf beginnen, ik blijf éénpitter, ik wil geen 
personeel, en als ik een mooie boterham verdien dan is 
het voor mij genoeg’. Dit was zo ongeveer mijn insteek 
toen ik eind 2018 met MissionInvest begon; nu alweer bijna 
5 jaar geleden. Maar het kan verkeren..! Want inmiddels 
is MissionInvest van éénmanszaak omgezet naar een B.V. 
en werken we met een vast kernteam van 3 personen. 
Eric van de Bunt (ZZP-er) helpt mij sinds anderhalf jaar 
gemiddeld 1-2 dagen per week met de verdere uitbouw 
van ons netwerk in Amerika. Daarnaast is Henk van de 
Geest (voorlopig nog als ZZP-er) sinds februari van dit 
jaar bijna fulltime actief om samen met mij MissionInvest 
in Nederland verder uit te bouwen. Ik ben enorm dank-
baar dat we op zo’n fantastische wijze een team met el-
kaar kunnen zijn; gelijkgestemd als het gaat om de missie: 
het helpen financieren van Kingdom Projects. 

Uitbreiding heb ik niet gezocht, maar bleek echt nodig. 
MissionInvest is hard gegroeid en heeft potentie verder 
door te groeien. Toen ik in december 2018 enthousi-
ast bij ‘nul’ begon, had ik niet durven dromen dat 5 jaar  
later de teller aan ‘gefinancierde projecten’ al op bijna  
€ 25 miljoen zou staan. Daarbij bedenkend dat we de  

coronatijd hebben gehad en dat ik ernstig ziek ben ge-
weest. Verwondering en dankbaarheid blijven over. God 
heeft het werk meer dan rijk gezegend. MissionInvest mag 
nooit een doel in zichzelf worden; het is een middel om 
andere organisaties te helpen met de nodige financiering 
(donaties en/of investeringen) voor hun projecten.  

De groei van MissionInvest en mijn ziekte zijn de trigger 
geweest om het team te versterken. De omvang van onze 
portfolio is fors toegenomen. Daarnaast voelen we ons 
ook nadrukkelijk verantwoordelijk om de continuïteit naar 
de toekomst zoveel mogelijk te waarborgen als het gaat 
om de dienstverlening, de projecten en het netwerk van 
MissionInvest. 

Als team willen we nu focussen op structurering, borging 
en organisch doorgroeien. Voor mijzelf vraagt dat ook een 
aanpassing, want er is meer overleg nodig. Veel moet ik 
denken aan een bekend Afrikaans spreekwoord (vaak ge-
citeerd door Nelson Mandela): ‘If you want to go fast, go 
alone. If you want to go far, go together'. Dat lijkt me in 
mijn situatie een wijs spreekwoord! Alleen ga je sneller, 
samen kom je verder!  

Nieuwe collega Henk 
van de Geest

"Samen hebben Wim en ik  
35 jaar kennis en ervaring.  
Die delen we graag met u!"
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Kennismaken met 
collega Henk van 
de Geest: 

Henk, wie ben je, stel jezelf even 
voor?
Ik ben Henk van de Geest, geboren 
en getogen in het mooie Bunschoten-
Spakenburg. Ik ben getrouwd met 
Linda en we hebben drie kinderen 
mogen krijgen. Mijn carrière ben ik 
gestart als vertegenwoordiger en 
verkoper van een technisch product. 
Nadat mijn vrouw en ik de gelegen-
heid hadden om een half jaar in Zuid-
Afrika als vrijwilliger bij te dragen aan 
de ontwikkeling van een school, heb 
ik in 2012 de overstap gemaakt naar 
de NGO sector.

Welke ervaring heb je in de NGO 
sector? 
In de NGO sector ben ik begonnen als 
relatiebeheerder bij ZOA. Deze orga-
nisatie werkt samen met lokale part-
ners en gemeenschappen en richt 
zich op hulpverlening in gebieden die 
zijn getroffen door conflicten of na-
tuurrampen. Vervolgens heb ik met 
mijn gezin van 2017 tot eind 2022 in 
Kaapstad gewoond en daar gewerkt 
voor de stichting Hands & Feet en 
U-turn. Deze organisaties zijn gericht 

op hulpverlening aan de allerarmsten, 
aan verslaafden en aan daklozen.

Waarom heb je gekozen voor 
MissionInvest? 
Ik kijk zelf altijd graag naar het gro-
tere plaatje om investeringen op 
een efficiënte, duurzame en trans-
parante manier in te zetten. Toen ik 
in Kaapstad in aanraking kwam met 
MissionInvest was ik gelijk enthou- 
siast over het concept. MissionInvest 
brengt partijen en kapitaal samen, 
nadat er grondig is meegedacht over 
de haalbaarheid en duurzaamheid 
van het project of de business.

Je werkt er nu een half jaar, wat zijn 
je ervaringen tot nu toe? 
Ik vind het erg inspirerend om de 
mensen achter diverse initiatieven 
en stichtingen te ontmoeten. Zo heb 
ik projecten in verschillende landen 
aan elkaar kunnen verbinden om de 
impact te vergroten. Verder heb ik al 
een aantal bijzondere afspraken ge-
had met als resultaat dat investeer-
ders succesvol zijn verbonden aan 
een project. Zij waren enthousiast 

”Ik vind het erg inspirerend om de 
mensen achter diverse initiatieven 

en stichtingen te ontmoeten.”

over de mogelijkheden en de wijze 
waarop ze nauw betrokken kunnen 
zijn. Dat geeft mij veel energie en dat  
smaakt naar meer!

Wat kunnen ondernemers/fondsen 
van jou verwachten? 
Mijn kracht ligt in het opbouwen van 
waardevolle netwerken. Mijn drijf-
veer is om bij te dragen aan sociale 
verandering. Vanuit mijn christelijke 
normen en waarden ben ik gedreven 
om een brug te slaan tussen impact 
makende initiatieven en partijen die 
hun financiële middelen graag op een 
waardevolle manier willen inzetten. 
Ik houd ervan om open en eerlijk ad-
vies te geven. Samen met Wim deel ik 
graag onze gezamenlijke 35 jaar aan 
kennis, netwerk en ervaring met u!

 



Uitdagend project voor 
MissionInvest in Barcelona! 

Een nieuw perspectief voor IBSTE… 

Wie is IBSTE? IBSTE is een bijbelgetrouwe theologische faculteit in 
Barcelona die van grote betekenis is voor de Spaanstalige wereld. 
Deze vierjarige academische opleiding voor theologiestudenten, 

voorgangers en zendelingen kan zowel parttime als fulltime worden 
gevolgd. In de opleiding is er ook veel aandacht voor praktische 

theologie, toerusting van voorgangers, gemeentestichting en hoe  
je als kerk missionair kunt zijn.  

Naast fysiek onderwijs, zijn de les-
sen sinds kort ook online te volgen 
over de hele wereld en dát gebeurt 
ook! De Spaans sprekende studen-
ten komen overal vandaan: Spanje, 
Ecuador, Cuba, Mexico, etc. IBSTE 
biedt daarom de mogelijkheid om op 
de campus te verblijven. De locatie 
heeft de beschikking over ongeveer 
38 slaapplekken. 

Het gebouw van IBSTE verkeert 
echter in een fors verouderde staat 
en voldoet niet meer aan de huidige 
eisen en regelgeving. IBSTE moet 
daarom van de overheid verplicht 
renoveren. Dat bleek een grote uit-
daging voor deze kleinschalige fa-
culteit. Op verzoek van de Spaanse 
Evangelische Zending (SEZ) en 
Stichting in de Rechte Straat (IRS) 
– die al vele jaren bij IBSTE betrok-
ken zijn – is MissionInvest gevraagd 
om mee te denken in een ontwik-
kel- en investeringsplan. Recent is 
MissionInvest terplekke geweest om 
met eigen ogen te zien wat er nodig 
is om renovatie te realiseren en de 
continuïteit van IBSTE te waarbor-
gen. Totaal is er voor de renovatie 
een bedrag nodig van € 400.000. 
Er is al € 150.000 door IBSTE gere-
aliseerd. Echter, de fondsenwerving 
verloopt moeizaam en is heel tijdro-
vend. Daarnaast heeft IBSTE onge-
veer € 50.000 per jaar nodig om ook 
de lopende kosten te financieren. Dit 
krijgen ze structureel niet rond. 

Samen hebben we nagedacht om 
op een gefundeerde wijze te wer-
ken aan financiering en wat daarin 

de mogelijkheden zijn. Het idee van 
MissionInvest is om gedurende de 
zomermaanden, als er geen studen-
ten op de campus zijn, de slaap-
plekken te verhuren aan christelijke 
reisorganisaties voor jongeren. De 
locatie ligt namelijk nagenoeg aan 
zee met een prachtig zandstrand. En 
met een treinreis van slechts 15 minu-
ten sta je al in het hartje van het al-
tijd levendige en culturele Barcelona. 
Dit lijkt ons een geweldige kans om 
te zorgen voor repeterende inkom-
sten. Daarnaast kunnen er nog ap-
partementen gebouwd worden op 
het dak van IBSTE die meerdere 
maanden per jaar verhuurd zouden 
kunnen worden. Verder is er door 
MissionInvest ook gekeken naar bij-
voorbeeld de realisatie van zonnepa-
nelen om zo de structurele energie-
kosten te verminderen. Zo ontstaat 
er door deze acties al snel een ge-
zonder businessmodel voor IBSTE. 

Kortom, als MissionInvest zien we 
volop mogelijkheden om IBSTE duur-
zaam verder te helpen. Eerste priori-
teit is nu de renovatie van het pand 
en daar vragen wij ook uw hulp voor. 
We zijn nog bezig om een project-
voorstel te maken, maar bent u nu 
al geïnteresseerd of ziet u 
aanvullende mogelijk-
heden, dan gaan 
we graag met u 
in gesprek!  



U ziet het, volop beweging en focus bij MissionInvest. Ripples..! Van betekenis zijn, het verschil maken, anderen 
hoop geven, iets in beweging brengen.., de bekende ‘steen in de vijver’. Nu ook samen met Eric en Henk. Dankbaar 
kijken we terug en blikken we vooruit naar 2024. Dankzij uw betrokkenheid en ondersteuning mogen en kunnen we 
het verschil blijven maken! 

Veel asielzoekers hebben juist behoefte aan zulk contact. 
Stichting Gave heeft een prachtig initiatief! Zij bieden 
een ‘huiskamer’ op loopafstand van het azc, gerund door 
christenen vanuit de lokale kerk. Een geweldige moge-
lijkheid om naast het bieden van een luisterend oor, ook 
iets van het christen-zijn uit te dragen. Dat geeft vaak per-
spectief en kracht voor een nieuwe start. 

House of Joy in Ter Apel, Apeldoorn en Delfzijl
Voor de financiering van de opstartfase doen we een 
beroep op u in deze nieuwsbrief. Een House of Joy kost 
gemiddeld € 35.000 aan opstart- en inrichtingskosten. 
MissionInvest kent van nabij de nood die er bij veel vluch-

telingen is. We zien het als een belangrijke roeping om 
als christen iets bij te dragen aan het verlichten van deze 
nood in ons eigen land. In samenwerking met Stichting 
Gave willen we graag fondsen werven voor het opstar-
ten van Houses of Joy in Ter Apel, Apeldoorn en Delfzijl.  
In totaal is hiervoor € 105.000 nodig. U kunt dit project 
helpen realiseren door een donatie of door een rente-
loze lening van € 35.000 in combinatie met een 5-jarige  
periodieke schenking, waarbij elk jaar € 7.000 vrijvalt als 
donatie. 

whasselman@mission-invest.com   |   06-20956215 Afmelden klik hier

WIM HASSELMAN

House of Joy -
een veilige thuishaven 
voor vluchtelingen! 
Helpt u mee?

Asielzoekerscentra (azc’s) in 
Nederland liggen veelal afgelegen. 

Ongedwongen contact met 
Nederlanders is moeilijk. 

MissionInvest op het BAM Congres
Aanstaande 9 en 10 november in Dordrecht. 

MissionInvest zal als jurylid participeren tijdens het Lion’s 
Den diner, waarbij 4 ondernemers hun sociaal bedrijf in 

een korte pitch zullen presenteren. Een inspirerend event 
waarbij u gelijkgezinde ondernemers kunt ontmoeten. 

JA, IK HELP MEE!

AANMELDEN
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